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Szanowna Pani Radna,  

w odpowiedzi na Pani interpelację informuję, że Miasto Kalisz nie 

przyjmowało i nigdy nie przyjmie żadnej polityki dotyczącej betonowania dużych 

powierzchni. Przeciwnie – konsekwentnie realizujemy działania, mające na celu 

odbetonowanie miasta i zazielenianie go. O podjętych przez nas krokach 

informowały media ogólnopolskie i liczne portale branżowe, chwaląc Kalisz za 

proekologiczne inicjatywy jak zazielenianie przystanków autobusowych, ulgi 

w podatku od nieruchomości dla budynków posiadających zielone ściany czy 

wprowadzanie zieleni tam, gdzie nigdy jej nie było. 

Cały czas sadzimy drzewa – w ubiegłym roku znacznie ponad tysiąc – 

i krzewy w różnych częściach miasta, tworzymy zielone skwery – w ostatnich 

dniach u zbiegu ulic Górnośląskiej i Polnej. 

W tegorocznym budżecie nie ma środków na stworzenie nowego, dużego 

terenu zielonego na Dobrzecu. Mam jednak świadomość, że mieszkańcy tej części 

Kalisza potrzebują zielonego miejsca wypoczynku. Dlatego w ramach możliwości 

będziemy podejmować działania zmierzające do zazieleniania Dobrzeca. 

Łączę wyrazy szacunku

                                                                             




